
Referat FAU-møte 1. februar 2023 

Til stede: Tonje, Nasima, Leif Kjetil, Nazli, Silje, Kristoffer, Sjagufta, Gry. Assisterende 

rektor (Bjørn) deltok under sak 1. Representanter fra FAU Lindeberg skole deltok 

under sak 2 og 3. 

 

1. Assisterende rektor informerer/dialog med FAU  

• Bjørn er nå fast ansatt som assisterende rektor. Det er lyst ut stilling som 

inspektør/sosiallærer, med frist 10. februar. Det er også i gang tilsettingsprosess for 

fire lærerstillinger. 

• Det er kommunen som har ansvaret for å strø skolegården. Det har ikke alltid vært god 

nok strøing, og skolen har meldt flere avvik. Vaktmester og skolens ledelse har også 

strødd noe. 

• Studenter fra Norges musikkhøyskole kommer i uke 7 og 16. 

• Skolen starter med «alle ut» en gang i måneden, første gang 15. februar. Disse dagene 

har alle klassetrinn storefri samtidig, og alle tilsatte er ute sammen med barna.  

• Det er et problem at foreldre bruker skolens parkeringsplasser på morgenen ved 

henting og levering av barn. 

• Skolen er påmeldt 17. mai-toget. Det er også bestilt felles busstransport hjem fra byen. 

• Tidspunktet 17.00 er vanskelig for mange i FAU. Vi ber skolens ledelse vurdere om 

det er mulig å starte møtene 17.30. 

• Skolen skal lage årshjul for ulike aktiviteter. 

 

2. 17. mai 

• FAU ved Lindeberg skole har tatt initiativ til en diskusjon om et ev. felles arrangement 

17. mai fra 2024. Vi kan bruke området ved Jerikobakken. Lindeberg bruker å ha 

hoppeslott, som er veldig populært.  

• Det kan også vurderes borgertog (lokalt 17. mai-tog) på Lindeberg. Det kan f.eks. 

være for barnehage- og småskolebarn, mens de store barna går det store 17. mai-toget 

i bygget. Alternativt ha borgertog og delta i det store 17. mai-toget annethvert år. 

• FAU Jeriko er positive til å vurdere et samarbeid med Lindberg om et felles 

arrangement og ev. et borgertog. I 2023 er det mest aktuelt med et borgertog. 17. mai-

komiteen (2. og 5. klassekontaktene) følger opp. For planlegging for 2024 må neste 

års 2. og 5. klassekontakter trekkes inn. 

 

3. Natteravn:  

• FAU Jeriko har kontaktet FAU Lindeberg med sikte på et samarbeid om Natteravn.   

• FAU Lindeberg orienterte om opplegget. Det er en «Natteravn-sekk» på Kiwi 

Lindeberg med diverse utstyr. 

• 7. trinn ved Lindeberg skal gå 17. februar. Foreldre ved 7. trinn oppfordres til å delta, 

dette kan være en fin anledning til å bli kjent med foresatte på samme trinn. 

• Leif Kjetil fikk oversikt over datoene som Lindeberg skole dekker. Han setter opp 

forslag til datoer og sender ut til resten av FAU. 

 



 

4. Referat fra driftsstyremøte 

• Gry orienterte fra driftsstyremøtet. Det var i stor grad samme saker som ble tatt opp 

under sak 1 i dette møtet. 

• I tillegg til driftsstyret er foreldrene representert i skolens miljøutvalg (SMU), 

sammensatt av hovedverneombud, elevrådsrepresentanter, en lærerrepresentant, en 

politiker. 

• Elevrådsstyret vil gjerne møte 17. mai-komiteen. 

• FAU må velge 2. varamedlem til driftsstyret. Dette settes på dagsorden neste FAU-

møte. 

 

5. Foreldremøte om sosiale medier/spill 

• Redd Barna har ikke kapasitet til å holde foredrag om sosiale medier. De tipset om 

stiftelsen Barnevakten, og Leif Kjetil har kontaktet dem. 

• Barnevakten tar honorar på 6 000 kroner pluss reisekostnader. FAU har avklart på e-

post at dette er akseptabelt. 

• Vi er tildelt foredragsholder, men det gjenstår å fastsette dato og avklare nærmere 

opplegg og praktiske spørsmål (dette har kommet på plass etter FAU-møtet). 

 

6. Søknad til bydelen om Halloweenfesten 2023 

• Fristen for søknad om frivillighetsmidler er 15. februar. 

• Vi søker om 7500 kroner til drikke og snacks og 2500 kroner til forbruksvarer. 

• Inger Elise skriver søknadstekst, Leif Kjetil legger inn søknaden. 

• Vi må passe på at gruppene forholder seg til budsjettet. 

 

7. Eventuelt 

• Årshjul for FAU settes om som sak på neste møte. Tonje utarbeider forslag. 

 

 


